
Hallo allemaal. Ik ben Justin Egberts, zoals veel van jullie weten ben ik bewoner van
Nieuw-Middelland en ben ik actief als nieuwsfotograaf. Parkeren is een onderdeel waar ik
jarenlang veel ergernissen over heb aangehoord en uiteraard ook zelf heb gehad. Ik ben bij
ongelukken geweest waar een geparkeerd voertuig een belangrijke rol speelde bij het
ontstaan ervan of een negatief effect had op de inzet van hulpdiensten zoals in de
presentatie van twee weken geleden werd vermeld over de brand op de Rijnkade. Mijn
vader Egbert Egberts vertelde dat voormalig burgemeester Hans Schmidt een keer mee
reed op de brandweerauto toen ze een melding kregen van een woningbrand met mogelijk
nog mensen in de woning. Ze spoeden zich naar het adres, maar konden de straat niet
bereiken door veel foutgeparkeerde auto’s. De chauffeur besloot om links en rechts auto’s
aan de kant te duwen om toch het adres te kunnen bereiken. In 2023 zal dit de carriére van
een brandweervrijwilliger kosten, dit blijvende probleem kostte op de Rijnkade zo’n 5
minuten die iemand in nood misschien niet heeft. Parkeren is daarom voor mij een
onderwerp wat verder gaat dan de wensen van bewoners, maar ook vooral gaat over
veiligheid en leefbaarheid.

Parkeren moet in sommige wijken gereguleerd worden vanwege het waterbedeffect dat al
jaren aanwezig is vanwege een falend parkeerbeleid in de binnenstad, maar ook omdat er
simpelweg te veel voertuigen zijn voor parkeerplaatsen of andersom. In deze wijken is er
dus al een ernstig probleem, maar het lijkt erop dat de gemeenteraad en het college hier niet
van hebben geleerd.

Op Nieuw-Middelland vrees ik in de toekomst enorme problemen. Ik heb met geluk nog een
parkeerplaats gekregen omdat er inmiddels al mensen verhuizen van de Kopermolen naar
een andere plek, maar dit kan voor nieuwe mensen in de toekomst een groter probleem
worden. Voor mij en veel andere bewoners was het geen keuze om in een omgeving te
wonen waar autobezit wordt beperkt, als je ‘ja’ kan zeggen tegen een woning mag je
tegenwoordig al enorm gelukkig zijn. Voor honderden jonge Woerdenaren kan dat niet snel
genoeg gebeuren, daarom is het snel bouwen van woningen hard nodig.

Mijn verzoek aan u allen is daarom om beter na te denken over waarom mensen een auto
nodig hebben, dit voorkomt namelijk dat veel mensen een auto moeten aanschaffen. De
eerste baby's zijn al geboren in de wijk, of deze mensen naar Leidsche Rijn zijn gegaan of
thuis zijn bevallen weet ik niet. In Leidsche Rijn bevallen zonder eigen auto lijkt mij een hele
opgave. Daarnaast zijn op dit moment alle voorzieningen, op openbaar vervoer na, ver weg
en is een auto dus geen overbodige luxe.

Parkeren zou volgens experts in de toekomst minder worden, maar een woonwijk begint met
een X aantal inwoners en dit stijgt vanwege geboorte en het behalen van rijbewijzen van de
jonge bewoners. Ondanks dat het autobezit in zijn algemeen zal dalen, zal het niet onlogisch
zijn dat het aantal autobezitters de komende 20 jaar zal blijven stijgen in deze nieuwe wijk. Ik
zie dat hier geen rekening mee is gehouden aangezien het aantal parkeerplaatsen in de
parkeergarage voor bewoners al volledig is gevuld. Ook lijkt het aantal
bezoekersparkeerplaatsen veel te hoog te liggen voor een normale werkweek en denk ik dat
het belangrijk is om in de gaten te houden hoeveel bezoekersplaatsen worden gebruikt voor
de bouw van andere parkeergelegenheid in de wijk.



Voor het parkeerterrein bij het station zie ik opties van regulatie die kunnen voorkomen dat
mensen misbruik maken van dit terrein. Een parkeerapp die wordt gekoppeld aan je
OV-chipkaart zodat je 24 uur gratis kan parkeren net als met de garage voor fietsen, mits je
woonadres binnen een aangewezen gebied valt. Bij noodgedwongen gebruik van een
bankpas moet je parkeergeld terug kunnen vragen. Hiermee voorkom je dat mensen die in
Utrecht moeten zijn maar uit bijvoorbeeld Den Haag komen hier parkeren om het laatste
stukje verder te reizen. Met feestdagen en op zondagen zullen er meer bezoekers zijn voor
Nieuw-Middelland, daarom zou gratis parkeren tijdens de feestdagen een oplossing kunnen
zijn voor een tekort aan bezoekersparkeerplaatsen.

Op de Watermolenlaan hebben veel bewoners geen parkeerplaats gekregen, ze kunnen dit
wel onderhuren van iemand die wél een parkeerplaats heeft gekregen maar hem niet
gebruikt. Mensen kunnen daar in een jaar meer geld vragen voor de parkeerplaats dan wat
een bewoner van de binnenstad in 10 jaar zou moeten betalen bij het Castellum. Dat is een
bizarre ontwikkeling aangezien iemand zonder auto anderen dus flink kan uitbuiten.

Ik wil als laatste nog vragen om beter te kijken naar de wensen van mensen die een
gehandicaptenparkeerplaats nodig hebben of willen gebruiken. Aangezien de
toegankelijkheid van mensen in een rolstoel of scootmobiel in de openbare ruimte ver onder
de maat is, verzoek ik u om in de slecht toegankelijke wijken op strategische plekken
gehandicaptenparkeerplaatsen te realiseren. Ik probeer de gemeente al een tijd te bewegen
om meer te doen aan de toegankelijkheid van deze inwoners, maar zelfs het zebrapad op de
Molenvlietbaan toegankelijk maken is een te grote opgave voor deze gemeente.

Ik hoop dat u allen een verstandige keuze maakt op wat het college voor plannen gaat
aanbieden. Ik zie graag dat het college met doordachte plannen komt en goed vooruit kijkt
naar wat de toekomst is die inwoners te wachten kan staan. Ik dank u allen voor uw inzet.



Leeftijd Autorijbewijs
16-18 jaar 13.197
18-20 jaar 178.174
20-15 jaar 780.726
25-30 jaar 868.382
30-40 jaar 1.867.411
40-50 jaar 1.836.944
50-60 jaar 2.269.352
60-65 jaar 1.046.994
65-70 jaar 892.910
70-75 jaar 779.338



Rijbewijsbezit gemeente
81,90% Woerden
85,70% Oudewater
87,00% Montfoort
74,00% Utrecht
84,60% Houten
61,80% Amsterdam
64,90% Rotterdam
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